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Verslag van de jaarvergadering Boekender Belang,  d.d. 10 maart 2022 
 

Aanwezig 
Bestuur Boekender Belang: Wilmie Fleuren, Frans Gubbels, Wendy Heuvelmans, Dree Kuipers, 

Henk Teunissen, Peter Titulaer (vz), Harry Verstegen (secr),  
Gemeente Venlo:  Richard Bosman (stadsdeelmanager) 

Politie:  Jeannette Janssen (Wijkagente) 

SamenStroom:  Peter Pasmans, Peter Peeters, Monique Zegveld 
Afmeldingen:   Karin Niessen, Huub Willems (Boekender Belang) 

Aantal aanwezigen:  34 
 

Opening 

Voorzitter Peter Titulaer opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
Mededeling van huishoudelijke aard: de eerste drie consumpties per persoon zullen voor rekening van 

Boekender Belang zijn. 
Vanuit het bestuur van Boekender Belang hebben zich voor deze vergadering afgemeld: Huub Willems 

in verband met vakantie en Karin Niessen wegens ziekte. Er zijn geen afmeldingen van bewoners 
ontvangen voor deze vergadering. 

 

 
Jaarverslag 2021, te lezen op de website: www.boekenderbelang.nl 

Harry Verstegen (secr) geeft een overzicht van de belangrijkste activiteiten van Boekender Belang in 
2021; 

 in 2021 hadden we door de Corona pandemie ipv in maart, pas in september de jaarvergadering 

 de dorpsbewoners zijn eind maart per brief geïnformeerd over de activiteiten van Boekender 

Belang in 2020, financiële zaken, alsmede een aantal lopende zaken over 2021 

 Boekender Belang is in 2021 vier maal voor een bestuursvergadering bij elkaar geweest.  

Normaal ligt de frequentie op ongeveer acht bijeenkomsten 
 eind april is door de Gemeente in het SamenLevingsAgenda Magazine 2021, de 

samenlevingsagenda 2020 gepresenteerd 

 Koningsdag, Sinter Merte en Sinterklaas zijn goed verlopen 

 de ontwikkelingen met betrekking tot het windturbinepark komen in deze vergadering aan bod 

 besprekingen met de Gemeente over verkeerssituaties, wegen, verkeer, veiligheid, 

parkeerbeleidsplan en fietsplan Venlo 
 deelname in vijf online sessies over verduurzaming van energie en nieuwe energie in Venlo. 

Meer informatie is o.a. te vinden op https://www.duurzaambouwloket.nl/venlo. 

 Net voor de Gemeenteraadsverkiezingen is voor politiek Venlo, Boekender Belang door enkele 

partijen benaderd 
 groenvoorziening en wandelroutes 

Het complete jaarverslag is te vinden op de site van Boekender Belang; 

https://www.boekenderbelang.nl/verslagen/2022 

 
Financieel verslag 2020-2021/verslag kascommissie en  

benoeming nieuwe kascommissie/donatieronde 
Dree Kuipers licht het financieel jaarverslag toe. In 2021 zijn er weinig activiteiten geweest die inpact 

hadden op de financiën. Belangrijkste uitgaven waren vanuit de Oranje commissie en 

beheer/onderhoud kapellen en kruisen. Het eigen vermogen is iets toegenomen.  
Dree licht de winst- en verliesrekening toe, waarbij de opbrengsten en kosten/uitgaven worden 

nagelopen. In 2020 en 2021 is er vanwege de Corona pandemie geen donatieronde geweest. 

 
 
 
p/a  Heymansstraat 130 A 
       5927 NT  Boekend 
       www.boekenderbelang.nl 
       secretariaat@boekenderbelang.nl 

http://www.boekenderbelang.nl/
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Voor de digitale nieuwsbrief Schakel zijn veel minder uitgaven (€150 à €250) geweest ten opzicht van 

in het verleden, toen deze nog werd gedrukt (€2500). De post vergaderkosten omhelst voornamelijk 
de jaarvergadering 2020, gehouden in september 2021. 

De kascontrole is uitgevoerd door Freek Kusters en Wil Peters. Freek Kusters verklaart dat de 
financiën netjes gedocumenteerd waren. Er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. Conform het 

voorstel van de kascommissie, wordt door de aanwezigen aan het bestuur decharge verleend. De 

kascommissie wordt door Dree bedankt. Wil Peters (2e jaar commissie) en Piet Billekens (1e jaar 
commissie) gaan de kascontrole over 2022 doen. Verder heeft Jos Lamber aangegeven om in de 

toekomst een keer de kascontrole uit te willen voeren. 
Voor 2022 staat geen donatieronde ingepland, omdat de financiële situatie momenteel goed is.  

De donatieronde gaat voor nu in ruste en wordt tot nader orde opgeschort. De vergadering gaat 
hiermee akkoord. 

 

 
Informatie/mededelingen door de wijkagent van de politie 

Jeannette Janssen (wijkagente) geeft enkele politiezaken van afgelopen jaar weer; 
 het aantal inbraken was beperkt 

 enige overlast van hangjongeren rond de sportaccommodaties, begraafplaats en de Stoezelhut. 

Deze jongeren veroorzaken niet veel overlast, maar laten vooral veel troep achter. 

 vanuit de Gemeente worden jaarlijks, een aantal weken snelheidsdisplays op 2 plekken in de 

Boekend geplaatst. Dit ter bewustwording van je snelheid en de snelheid te beperken. 

 Er wordt nog overlast ervaren van motorcrossactiviteiten. Dit wordt door de politie reeds in 

surveillances meegenomen, maar dit blijft een moeilijk beheersbaar punt. 
 De politie is bereikbaar via het landelijke telefoonnummer, e-mail, social media. 

 

 
Overige zaken/mededelingen 

Verkeer 
Frans Gubbels licht de ontwikkelingen van afgelopen jaar m.b.t. de verkeerssituatie in Boekend toe. 

- De voorgenomen verbreding van de op-/afrit van de A73 is uitgesteld in verband met de 

stikstofregelgeving. 
- Er wordt nog gekeken of beplanting (bv. klimop) van de geluidschermen (verbreding A73) 

mogelijk is, zodat het geluid meer wordt geadsorbeerd. 
- Onze doorgangsweg de Heymansstraat is druk (deels sluipverkeer industriegebied) en er wordt 

hard gereden. Er is door Boekender Belang voorgesteld de weg optisch te versmallen met 

belijningen. 
Tegen het hard rijden zijn in samenwerking met het VVN Participatiepunt-team 30 km stickers ter 

beschikking gesteld voor op de afvalcontainers. Deze zijn door velen ter harte genomen en op de 
kliko’s geplakt. 

- Het kruispunt bij de kerk blijft een gevaarlijk verkeerspunt. Hier is snelheidsbeperking een must. 
- Er wordt nogmaals gemeld dat het fietspad van en naar de fietsbrug richting Blerick, bij de 

Stroezelhut minder goed zichtbaar is nu hier een woning is gebouwd. 

- De bermen langs de Geliskensdijkweg vanaf “Van Susteren” tot aan de aansluiting op de 
Eindhovenseweg zijn erg slecht. Dit is al zo’n drie jaar het geval. Vanuit de Gemeente is 

toegezegd dat hier dit jaar grasbetontegels langs de weg worden gelegd om dit 
‘bermenprobleem’ voorgoed te verhelpen. 

 

Groenvoorziening 
- Het natuurparkje/”educatiebos” nabij het Koelbroek is gereed. 

- De groene zone rond de Boekend dient behouden te blijven. 
- Overlast door natuur, bijvoorbeeld de berenklauw in berm Sitterskampweg - Nieuwe Kamperweg, 

zomer 2021, kan bij de Gemeente worden gemeld. Afgelopen jaar is dit vanuit Boekender Belang 

gedaan, waarna de Gemeente de berenklauw heeft gemaaid. 
 

Jeugdactiviteiten 
- Sinter Merte wordt steeds drukker bezocht en mensen vinden het een leuke activiteit.  

- De intocht van Sinterklaas is dit jaar als gevolg van de Corona pandemie niet in de kerk gevierd, 
maar als alternatief is de Sint door de Boekend getrokken (trekker en wagen). Dit werd als 

positief ervaren en mogelijk wordt dit in 2022 zo vervolgd. 

- De viering van Koningsdag op 27 april zal in 2022 weer op het Boosterveldje plaats vinden. 
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Boosterveldje 

Afgelopen jaar is er zeer weinig tot geen (geluids)overlast geweest op het Boosterveldje, zodat het 
niet nodig was dat de groep van vrijwilligers regelmatig een kijkje moest gaan nemen. 

 
Diversen 

- De digitale nieuwsbrief zal in 2022 verder worden ontwikkeld. 

- Marije Knippenberg geeft een toelichting over Harmonie Boekend. De Harmonie is gestopt. Het 
kapitaal (deels uit verkoop van de instrumenten) zit nu in een fonds van een stichting, die tot 

doel heeft de muziek levendig te houden. Hierop kunnen mensen een ‘muzikaal’ beroep doen. 
- Stadsdeelmanager Richard Bosman geeft toelichting op o.a. de Samenlevingsagenda. Door de 

Samenlevingsagenda zijn actiepunten opgehaald. Wat leeft/speelt er in de Boekend. Wat er 
speelt/leeft geldt ook voor 2022, waarbij de Gemeente met een zeer dynamische agenda te werk 

wil gaan. 

Het ‘Ben Verdellen parkje’ is gezamenlijk opgepakt met o.a. scholen, de Gemeente en Boekender 
Belang. 

De snelheidsdisplays (Smileys) hangen vier weken ten behoeve van gedragsverandering bij de 
hardrijd(st)ers. Er wordt opgemerkt dat de plaatsingsplekken af en toe beter gekozen dienen te 

worden. 

Punten/situaties kunnen bij de Gemeente worden gemeld. Voorbeelden zijn slecht wegdek van de 
Geliskensdijkweg, dumpafval. Iedereen kan individueel meldingen doen bij de Gemeente. 

Per medio mei/begin juni 2022 komt er bij de Gemeente een vernieuwd meldingssysteem. Dit in 
de vorm van een App. 

 
 

Bestuursverkiezing 

Het rooster van aftreden is van toepassing op Dree Kuipers, Henk Teunissen en Peter Titulaer. 
Henk Teunissen is aftredend en herkiesbaar. Henk wordt bij acclamatie herkozen in het bestuur. 

Peter Titulaer en Dree Kuipers zijn aftredend en niet herkiesbaar. Peter doet een dankwoord naar 
Dree voor zijn 8 jaar dienstverlening in het bestuur van Boekender Belang. Dree heeft o.a. het 

penningmeesterschap vervuld. 

Frans Gubbels bedankt Peter voor zijn 12 jarige bestuursfunctie. Peter is vanaf 2011 voorzitter 
geweest. Hij heeft een aantal grotere projecten doorgemaakt, waaronder het Boosterveldje, de 

Everlose Beek, het windturbine park. Peter en Dree worden door Richard Bosman namens de 
Gemeente bedankt. Peter Titulaer bedank vervolgens allen voor het gestelde vertrouwen in hem. 

Het bestuur draagt Mark Steegh en Peter Delissen voor als kandidaat bestuursleden. Er hebben zich 

verder geen kandidaten gemeld. Mark en Peter worden door de vergadering in het bestuur gekozen. 
Er wordt een bestuurswijziging aan de vergadering voorgesteld. Frans Gubbels zal het voorzitterschap 

op zich gaan nemen. Dit wordt door de vergadering goedgekeurd. 
 

 
Rondvraag 

- Hoe zit het met de woningbouw in de Boekend? 

Dit punt staat op het lijstje van Boekender Belang. Momenteel zijn er geen 
ontwikkelingen/projecten 

- Wat is de status van de kerk? 
Momenteel is er nog één dienst per maand. De kerk staat ook onder aandacht bij Boekender 

Belang en er wordt navraag gedaan of de status van de kerk gaat veranderen en wat eventuele 

toekomstplannen zijn. 
- De weg vanachter de Boerenbond/Welkoop is onoverzichtelijk. Dit ondanks de verkeersspiegels 

die er staan. 
Misschien wil de Welkoop meewerken om deze situatie overzichtelijker/verkeersveiliger te maken. 

- Waarom zijn de poorten van de voormalige stortplaats, nu recreatieroute, gesloten? 
Bodemzorg Limburg onderhoud de voormalige stortplaats. De sloten hebben zij aangebracht om 

verdergaande vernielingen te voorkomen. Er komen nieuwe poorten en BOA’s zullen een oogje in 

het zeil houden. 
- In de Boekend wordt wel eens schade veroorzaakt aan lantaarnpalen (o.a. door haast hebbende 

pakketbezorgers), verkeersborden, welkomsborden (diefstal), etc.  
Verzoek om aandacht hiervoor; dingen die je ziet aub melden bij de Gemeente. 

Aub allen aandacht hiervoor. 
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- De windturbines krijgen gestalte en hoe nu verder met het ‘samenlevingsgeld’? 

In het vervolg van deze vergadering, na de pauze, krijgen we hierover een toelichting door 
SamenStroom. 

- Voor Boekender activiteiten (o.a. Koningsdag, Boekend Events, Groeëte Bookend Battle , 
donatieronde) kan een mobiel pinapparaat handig zijn. 

Boekend Events heeft een mobiel pinapparaat en er wordt gekeken naar gezamenlijke 

mogelijkheden. 
- Wat is de toekomst van sportpark Maassenhof? 

Op voormalige voetbal trainingsvelden ligt nu een voetgolfbaan. Één van de twee hockeyvelden 
wordt gehuurd door fam. Beurkens. VCH gaat in de toekomst mogelijk fuseren en wat er dan met 

de voetbalvelden gebeurd, is nu nog niet duidelijk. Boekender Belang is met partijen in overleg 
over het sportpark. 

- Het Kolenven, het gebied Kraijelheide ten westen van de Boekend, wordt onder leiding van 

Staatsbosbeheer al enige tijd gewerkt aan het herstellen van het oorspronkelijke landschap. 
Verzoek aan Boekender Belang is, zich te verdiepen in de plannen. 

- De vraag, waarom de Boekend niet meer deelneemt in het ‘dorpenoverleg’. 
Door de kernen Blerick, Hout-Blerick en Boekend is in 2019 de intentie uitgesproken om bij 

gebeurtenissen die bij de betrokken kernen samen spelen, ook gezamenlijk op te treden. 

De uitvoering om gezamenlijk op te trekken bleek moeilijk. Er is meerder malen als 
DrieDorpenOverleg in de media gecommuniceerd, zonder vooraf overleg met Boekender Belang. 

Standpunt is nu dat Boekend/Boekender Belang zelfstandig is en blijft. 
 

 
Toelichting mbt de windturbines, burgerparticipatie en het leefbaarheidsfonds; 

Peter Pasmans, Peter Peeters, Monique Zegveld (SamenStroom) 

Peter Pasmans, Peter Peeters en Monique Zegveld geven een presentatie namens SamenStroom. 
De gemeenten hebben in 2012 de structuurvisie voor het Klavertje vier Greenportgebied (met hierin 

het windturbinepark Venlo) vastgesteld. 
Energiecoöperatie SamenStroom heeft tot doelstelling om de burgers zo veel mogelijk te laten 

profiteren van de energie opbrengsten van o.a. het windturbinepark en het verzorgt de communicatie 

over duurzame (wind)energie en de functie Windpark Greenport. 
Om zoveel mogelijk opbrengsten van het windturbinepark ten gelde te laten komen voor de lokale 

bevolking, is er de burgerparticipatie en het leefbaarheidsfonds. Het leefbaarheidsfonds is voor 
buurten in de directe omgeving van het windpark en heeft de focus op buurtbinding en 

zelforganisatie. 

SamenStroom is vanuit de burgers opgericht. Peter Peeters is projectleider van het 
leefbaarheidsfonds. Er is een verdeling in buurtschappen/wijken; Boekend, Klingerberg, Heierhoeve, 

Californie, Grubbenvorsterweg-Sevenumseweg en de Zeesweg e.o. Deze buurtschappen zijn 
samengevoegd tot drie clusters. De hoogte van het leefbaarheidsfonds (nu totaal €500.000) is 

bepaald, gerekend naar de normen zoals die landelijk worden gehanteerd (Windunie). Het voorstel 
van SamenStroom wat nu ligt, is een verdeling over de drie cluster, elk ter waarde van 1/3 van 

€500.000, zijnde €166.667. 

SamenStroom begeleid en wil een werkgroep vormen, waarbij mensen (2 à 3 personen) uit de 
Boekend proces mee begeleiden. Je kunt je hiervoor vanavond, of via de site aanmelden. 

SamenStroom is nu in overleg met de drie clusters. Men gaat bij de omwonende ideeën ophalen, 
bijvoorbeeld via een ambitieboek (zoals in Belfeld). Ook de buurtbudget methodiek kan worden 

toegepast. Voor de toekomst wil men het geld uit het leefbaarheidsfonds goed gaan besteden. 

 
Vragen/opmerkingen uit de vergadering 

- Opgemerkt wordt dat de 5 ton voor het leefbaarheidsfonds te laag is. 
SamenStroom kan werken met de vastgestelde 5 ton en is hieraan gebonden. Het 

‘leefbaarheidsfonds team’ heeft verder geen invloed op de totale hoogte van het bedrag. 
- Kun je ook met een individueel belang (bv. slecht dak waarop je zonnepanelen wil leggen) 

beroep doen op het fonds? 

Het fonds is hiervoor niet bedoeld. 
- Kan de Boekend zijn energievoorziening gaan regelen via obligaties in het windpark? 

Peter Pasmans ligt kort toe dat de kleinere investeerder (minimale inzet €250) binnen het 
‘geraakt’ gebied voorrang krijgen op de ‘groot geld schieters’. Het groepje mensen die vanuit de 

Boekend meedenken met het ‘team leefbaarheidsfonds’ bereiden ideeën/plannen voor die door 

het dorp worden ondersteund/plannen die ten goede komen aan de gemeenschap. 
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- Wat is het tijdsbestek dat het geld moet worden besteed, oftewel de houdbaarheidsdatum van 

het geld uit het leefbaarheidsfonds? 
De bedoeling is het geld zo snel mogelijk in te zetten. Dus nu plannen/ideeën ophalen, uitwerken 

en in 2023 uitvoeren. Niet alles hoeft in één keer besteed te worden. 
- Is de werkgroep die de ideeën ophaalt, gelijk aan de uitvoerders van de plannen? 

Nee, dat hoeft niet, misschien doet een bedrijf wel de uitvoering. 

Momenteel wordt de structuur vastgesteld / criteria opgesteld, hoe het proces moet gaan lopen. 
Het wordt geen bureaucratisch proces/geheel. 

- Mag de totale geldsom voor één cluster ook aan één project/idee/plan worden besteed? 
Bijvoorbeeld één grote batterij voor het dorp waarin energie uit het windpark kan worden 

opgeslagen. 
Ja, dat mag/kan. 

- Kan er geld uit het fonds aan een vereniging worden geschonken, bv. €10.000 aan de jeugdclub? 

Ja, dat behoort tot de mogelijkheden. 
- Vanuit Boekender Belang is de oproep om met realistische ideeën/plannen te komen. 

Bijvoorbeeld zonnepanelen op het Gemeenschapshuis om vervolgens door verenigingen gratis 
gebruik te maken van de faciliteiten. Ander voorbeeld wat vanuit SamenStroom wordt genoemd, 

is om sportkantines energie neutraal te maken. 

 
 

Slot 
Frans bedankt alle aanwezigen voor hun komst en hun inzet tijdens de vergadering en sluit formeel 

om 22.05 u de vergadering. 
 

 

Secretariaat Boekender Belang 


